
Voorafgaand aan de Commissie Ruimte 13 juni 2016 de volgende technische vragen namens de 

GroenLinks-fractie: 

ad agendapunt 4 

Betreffende sloop GAK-gebouw; wat is de planning/stand van zaken. Aangegeven is dat er -na sloop- 

een verzorgde tijdelijke inrichting van het terrein wordt gerealiseerd. O.a. t.b.v. het stallen van fietsen. 

Is er inmiddels een ontwerp van deze terreininrichting? Is er voldoende budget voor de voorgenomen 

verzorgde inrichting? 

 


